
Aan alle fracties van de gemeente Bloemendaal 
 

Geachte heer, mevrouw, 
 

Naar aanleiding van nieuwe ontwikkelingen inzake de huisvesting van de SAB, 
sturen wij u dit bericht.  
 

Wij mailen u in de eerste plaats als zeer bezorgde ouders van kinderen op de SAB 
(groep 3, 4, 6 en 8). Wij staan hierin uiteraard niet alleen en sturen u dit bericht 
namens het ouderbestuur en alle andere bezorgde ouders van de SAB met het 
verzoek dit te delen binnen uw fractie. 
 

Wij hebben destijds met grote belangstelling naar de videobeelden van de 
raadsvergadering van donderdag 21 december 2023 gekeken. In deze 
raadsvergadering nam een meerderheid in de gemeenteraad het cruciale besluit om 
vóór het voorstel van Hart voor Bloemendaal te stemmen, waarin werd voorgesteld 
om het gehele renovatiebudget van de SAB te bevriezen. Na jaren voorbereiding 
zou in de zomervakantie van 2024 eindelijk de school gerenoveerd worden, hetgeen 
hoog nodig is. De bevriezing zou (volgens het voorstel) standhouden "totdat duidelijk 
is wat de mogelijkheden zijn m.b.t. een eventuele verplaatsing dan 
wel samenvoeging van de school naar het terrein van de Van Eeghenschool."  
 

In de media hebben wij allen kunnen lezen dat wethouder Heijink wil dat de kinderen 
van de SAB uit het huidige schoolgebouw verdwijnen om daar (bijvoorbeeld) plaats 
te maken voor sociale woningbouw. Heijink stelt hiervoor een fusie met de Tijo van 
Eeghenschool voor. Ook andere politici hebben in de media aangegeven financiële 
voordelen te zien in een fusie tussen de SAB en de Van Eeghenschool.  
 

De ouders van de SAB hebben uiteraard ook kennisgenomen van deze politieke 
overwegingen van de betreffende politici in de media en van de raadsvergadering 
van donderdag 21 december. Het is voor een school uiteraard van belang dat deze 
mede gesteund wordt door (ten minste een meerderheid in) de lokale politiek. Als er 
geen politiek draagvlak voor een school is, zal dit immers ook in de toekomst tot 
problemen kunnen blijven leiden. Vanuit dat oogpunt heeft het ouderbestuur van de 
SAB aan de directeur van de SAB in januari 2024 gevraagd om (nog eens) heel 
goed te onderzoeken of een verplaatsing naar en/of samenvoeging met de Van 
Eeghenschool een mogelijkheid is. Het gaat er immers primair om dat de (nu 129) 
kinderen van de SAB verzekerd zijn van continu en kwalitatief onderwijs in de buurt 
(op kinderfietsafstand) van hun huis.  
heeft dit gemeld aan de directeur van Twijs (de overkoepelende onderwijsorganisatie 
waarvan De Van Eeghenschool deel uitmaakt). Aanvankelijk zei dat Twijs de 
kinderen van de SAB niet in de kou zou laten staan. Er werd wel direct aangegeven 
dat Twijs de SAB niet zelfstandig zou laten voortbestaan, maar dat de kinderen van 
de SAB (en eventueel de leerkrachten) wellicht wel zouden kunnen worden 
opgenomen (de SAB zou dan bestuurlijk opgaan in de Tijo van Eeghenschool). heeft 
daarop de wethouder van Onderwijshuisvesting en de betrokken ambtenaar 
gevraagd of er een budget aan Twijs ter beschikking zou kunnen worden gesteld om 
dit mogelijk te maken.  
 



Voordat het tot een concreet voorstel van de gemeente heeft kunnen komen, heeft 
echter telefonisch op 9 april 2024 namens Twijs aangeven af te zien van verdere 
gesprekken over het opgaan van de SAB in de Van Eeghenschool.  Zijn prioriteit ligt 
nu bij de verbouwing van de Van Eeghenschool die nu gaat plaatsvinden. Het 
budget van de Van Eeghenschool is immers niet bevroren.  
 

heeft hierop uiteraard direct opnieuw contact opgenomen met Twijs en de directeur 
van de Van Eeghenschool;. Op 15 april heeft er een uitvoerig overleg 
plaatsgevonden met de directie van de SAB en de directie van de Van 
Eeghenschool. De conclusie van de Van Eeghenschool is dat zij de kinderen van de 
SAB niet zullen opvangen (behalve om vrije plaatsen op te vullen; daarvan is nu, 
behalve voor een paar kleuters, geen sprake). De reden hiervoor is dat het opnemen 
van de kinderen van de SAB financieel niet haalbaar is voor de Van Eeghenschool. 
 

Voor de volledigheid merken wij overigens op dat de gemeente Bloemendaal zelf in 
2021 zelf ook reeds een uitgebreid kostbaar onderzoek naar laten doen naar de 
haalbaarheid van het verplaatsen van de SAB naar het terrein van de Van 
Eeghenschool.  
Op grond van het bovenstaande concludeert het ouderbestuur van de SAB dat er 
geen mogelijkheid is voor een eventuele verplaatsing dan wel samenvoeging van de 
SAB naar het terrein van de Van Eeghenschool. Hiermee is de noodzaak voor de 
onderwijshuisvesting van de kinderen van de SAB urgenter dan ooit. Er is geen 
alternatieve onderwijsruimte op kinderfietsafstand beschikbaar voor deze kinderen. 
Bovendien is aan de voorwaarde voor het vrijgeven van het bevroren budget 
voldaan. De SAB heeft met de grootste inzet een opgaan in de Tijo van 
Eeghenschool onderzocht, maar de Van Eeghenschool heeft aangegeven de 
kinderen niet te zullen opnemen. De Van Eeghenschool heeft overigens ook geen 
enkele incentive om de kinderen van de SAB op te nemen, omdat deze school wèl 
het verbouwingsbudget uitgekeerd heeft gekregen en nu gaat verbouwen. Dat 
verbaast ons overigens van de gemeente. Hoe wil je twee scholen laten samen gaan 
als je er slechts één onder druk zet? 

 

De gemeenteraad heeft al jaren geleden een budget voor de renovatie van de SAB 
gereserveerd. Bovendien geldt dat als de gemeente Bloemendaal dit budget 
vrijgeeft, de SAB voor de renovatie daarnaast ook gebruik kan maken van de aan de 
SAB toegekende vangnet subsidie van het Rijk van €961.488,--. Deze optie vervalt 
spoedig. De SAB kan alleen gebruikmaken van deze vangnet subsidie als de 
gemeente het eerder toegekende budget vrijgeeft.  
 

Namens alle ouders en kinderen van de SAB verzoeken wij u vriendelijk doch 
dringend om met inachtneming van de nieuwe omstandigheden, nu vóór de 
belangen van de kinderen van SAB op te komen en vóór het vrijgeven van het 
verbouwingsbudget van de SAB te stemmen. 
U verzekert hiermee continu en kwalitatief onderwijs voor vele jonge inwoners van 
uw gemeente. De SAB is een geweldige en goede school en bestaat dit jaar 100 
jaar. Vele dorpsgenoten hebben zelf op de SAB gezeten. Wij zijn er als ouders van 
overtuigd dat deze school na de verbouwing goed in staat zal zijn om voldoende 
leerlingen aan te trekken om de komende 100 jaar weer vele zelfstandig kritische 
denkers van de gemeente Bloemendaal op te leiden. 
 



Wij zijn graag bereid om een en ander toe te lichten. Wij zouden ook graag 
(eventueel samen met een paar andere bezorgde ouders) met u in gesprek gaan.  
 

Daarnaast horen wij het uiteraard ook graag als u nog vragen heeft. 
 

Met vriendelijke groet,  
namens het ouderbestuur, 
 

 

 


